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fler barn ska riskera att dö 
 

Yttrandet 
 

Vi delar förslagsställarens engagemang för barns trygghet i förskolan. Det är oacceptabelt 

att barn far illa inom förskolans verksamhet, och vi ser med största allvar på att det har 

inträffat olyckor. Varje olycka är en olycka för mycket. Det måste vara en självklarhet att 

varje barn är trygg och blir sedd i förskolan.  

 

Vi vill också tydliggöra att kommunen inte har rådighet att stifta lagar. Kravet på att 

lagstadga ett maxantal barn per pedagog är därför en fråga för riksdag och regering. Men 

det innebär inte att vi som kommunpolitiker står utan ansvar, utan tvärtom. 

Det är vårt ansvar att tillföra de resurser som krävs för att varje barn ska mötas av 

tillräckligt många vuxna och för att personalen ska ha en god arbetsmiljö. D, M, L och 

KD har därför i såväl sin budget som i tilläggsbudgetar valt att prioritera förskolan, med 

särskilt fokus på mindre barngrupper, det vill säga färre barn per pedagog, samt fler 

förskollärare. 

 

Att ge personalen rätt förutsättningar för sitt viktiga uppdrag är ett tydligt kommunalt 

ansvar. En god arbetsmiljö är en grundförutsättning för att barnen i förskolan ska få den 

trygghet och kvalitet i undervisningen som de har rätt till. Demokraterna, Moderaterna, 

Liberalerna och Kristdemokraterna kommer därför även framöver att prioritera en högre 

barnpeng för att möjliggöra färre barn per pedagog och stärka förutsättningarna för en 

trygg och likvärdig förskola. 
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